
Steffies Hulppakket
Voor gemeentes die de post naar hun burgers serieus nemen

Speciaal voor organisaties die een 
volgende stap willen maken met 
makkelijke taal heeft Steffie een handig 
eerste hulppakket samengesteld.

Het bevat retourstickers voor moeilijke 
brieven, een workshop makkelijke taal 
en hulp van ervaringsdeskundigen.
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Hoe werkt het?

5.000 Retourstickers van Steffie inclusief begeleidende 
brief voor de ontvangers.

Een workshop van een dagdeel over eenvoudig taalgebruik. 
Deze wordt gegeven door een ervaringsdeskundige van de 
LFB en gaat met name over bewustwording.

Een lokaal testpanel met twee tot vier 
ervaringsdeskundigen van Prokkel die bestaande brieven, 
belscripts en websites van commentaar voorzien en 
nieuwe communicatie testen.

Positieve publiciteit voor uw initiatief via de kanalen van 
Leer Zelf Online, Steffie, Prokkel en de LFB.

Wat zijn de kosten?
De prijs voor dit volledige hulppakket 
is € 2950,- exclusief 21% BTW.

Meer informatie?

Moeilijke taal is lastig voor veel mensen maar kan nu makkelijk opgelost 
worden. Door te signaleren, bewustwording te vergroten en te testen
kan ook jouw organisatie de wereld snel een stuk eenvoudiger maken. 

Mail naar info@steffie.nl of 
bel naar 0348 743 272
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